
Dobrý den,
rád bych kandidoval do výboru klubu KCHCS.

Dlouhosrstou kolii měli v rodině již moji rodiče.
Nyní se aktivně věnuji především sheltiím, ačkoliv i s koliemi pravidelně přicházím do styku.
Pravidelně se účastním i různých psích výstav po Evropě. V letošním roce např. Evropská
výstava v Dánsku či Crufts v Británii. Již od samotného začátku mého působení v klubu se
také řádně účastním schůzí klubu a klubových výstav.

Ve svém volném čase se aktivně zapojuji do výjezdové jednotky dobrovolných hasičů
a jsem aktivním členem v našem historickém spolku.

Celkem detailně znám občanský zákoník, který pojednává například o povinnostech
představitelů klubu a právech členů.

Děkuji za Vaši přízeň,
Pavel Vebr


